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KU § 77     DNR:  KU.2014.6  
 
 
 
Godkännande av dagordning  
Föreslås att dagordningen kompletteras med föjande ärende: 

• Högsbydagen 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Dagordningen, med föreslagen komplettering, godkännes. 
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KU § 78     DNR:  KU.2014.5  
 
 
 
Näringslivsfrågor    
Mittpunkt redovisar bland annat följande: 

• Frukostmöte hos Högsby Energi AB tisdagen den 11 november 
2014 

• Frukostmöte hos Högsby kommun tisdagen den 9 december 2014 
• Näringslivsrådet har påbörjat arbetet med att ta fram riktlinjer för 

näringslivsarbetet 
• 21 nya företag har etablerats i kommunen under perioden januari-

september 2014 
• Mittpunkt Högsby och LRF Sydost samverkan i projekt Ung o 

Grön, genomför en kvällsträff vid Svenssons Såg o Hyvleri i 
Träthult 2 december. 

• ALMI och Mittpunkt Högsby besöker ett antal företag kring 
generationsväxlingsfrågan. 

• Regionförbundet och Mittpunkt bjuder i januari in till träff bland 
intresserade aktiebolag i kommunen. 

• Landsbygdsprogrammet för perioden 2014-2020 börjar ta form. 
• Studieresa genomförs fredagen den 14 november 2014 till Möre 

Biogas. 
• Leaderområdet Astrid Lindgrens Hembygd tar form under 2015. 
• Projekt Leader Företagsutveckling inom Mittpunkt Högsby avslutas 

31 oktober 2014. 
• Upphandlingsträff med Riksbyggen Sydost och ÖSK kommer hållas 

2014-11-25 kl 15.00. 
• Årets julskyltning äger rum i Högsby söndagen den 7 december  kl 

14.00-17.00 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Redovisningen godkännes. 
 
Beslutsunderlag 
Frukostmöte Högsby Energi 11 nov.pdf 
Biogas studieresa 14 nov.docx 
Info KLU 11 nov 2014.doc  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Mittpunkt 
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KU § 79     DNR:  KU.2014.70  
 
 
 
Processhantering av motioner och medborgarförslag  
Ett ärende väcktes i kommunstyrelsen med anledning av att vissa 
beredningar av motioner inte är klara inom den beslutade ettårsgränsen. 
Även medborgarförslags beredning kan överskrida ettårsgränsen. 
Kommunchefen fick 2014-09-09 i uppdrag att utreda frågan och 
återkomma till kommunstyrelsen. Kommunchefen har sammanställt ett 
förslag till arbetsrutin för beredning av motioner och medborgarförslag. 
Bland annat föreslås att en förhandsbedömning görs av 
kommunledningsutskottet innan beredningsuppdraget lämnas vidare till 
berört utskott eller förbundsdirektion.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Föreslagen arbetsrutin överlämnas till förbundsdirektionen Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund  för yttrande. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Föreslagen arbetsrutin antas, men med den ändring att beredning görs av 
respektive berört utskott. 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2014-09-09 - KS § 163 
Tjänsteutlåtande Utskott 
Principskiss motioner.xls  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
KS 
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KU § 80     DNR:  KU.2014.180  
 
 
 
Gång- och cykelväg utmed Södra Storgatan i Berga  
Berga Samhällsförening har lämnat in en skrivelse med önskemål om att 
Högsby kommun anordnar en gång- och cykelväg (GC-väg) utmed Södra 
Storgatan i Berga i samråd med Trafikverket. 
 
Stadsarkitekten har lämnat ett förslag till lösning innebärande att gång- och 
cykelväg uppmarkeras på befintlig väg och att endast ett körfält för trafik 
blir tillgängligt. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2014-09-16, § 65, att ta upp ärendet 
igen på sitt sammanträde den 11 november 2014, till vilket avdelningschef 
för gata & park inbjuds. 
 
Stadsarkitekten får tillsammans med avdelningschef för gata & park i 
uppdrag att ta fram 2-3 olika förslag på gång- och cykelväg inklusive 
kostnadsberäkning. 
 
Kommunsstyrelsen beslutade även att ge Östra Smålands 
Kommunalteknikfröbund (ÖSK) i uppdrag att göra en trafikmätning på 
sträckan Sjöslätt-Berga centrum samt tillsammans med stadsarkitekten ta 
fram 2-3 olika förslag på gång- och cykelväg inklusive kostnadsberäkning. 
 
Gatuavdelningens svar 
I och med att Trafikverket är huvudman för aktuell vägsträcka har kontakt 
tagits med deras planeringsgrupp. De hänvisar till att det finns ett beslut om 
att nyanläggande av GC-vägar inom tätbebyggt område ska bekostas av 
aktuell kommun, men först efter att Trafikverket godkänt den av 
kommunen framtagen förprojektering av åtgärden. 
 
ÖSK har med utgångspunkt till detta tagit fram ett förslag som påverkar så 
lite som möjligt på vägbanan till lägsta möjliga kostnad.  
 
Förslaget går ut på att utnyttja så mycket som möjligt av vägrenen på 
vägsträckans västra sida. Sträckan som är aktuell uppgår till drygt 700 m. 
På grund av höga slänter drygt 300 m av sträckan krävs stödmur, vilket är 
den dyraste posten i kalkylen. Förslaget innehåller ingen annan avgränsning 
till vägbanan än linjemarkering.  
 
Totalkostnaden för åtgärden uppgår till 1 991 000 kr. 
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KU § 80     DNR:  KU.2014.180  
 
 
Till detta tillkommer årlig kostnad för sommar- och vinterunderhåll av GC-
vägen.  
 
Trafikmätning på sträckan har inte utförts. Kostnaden för en trafikmätning 
är  ca 3 000 kr per mätpunkt och vecka. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att upprätta en strategi avseende 
prioriteringsordning för anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar 
i kommunen. Rapport ska avges i april 2015 och kostnader ska ligga med i 
budgetberedningens arbete avseende budget 2016. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2014-10-14 - KS § 190 
Gång- och cykelväg efter Södra Storgatan i Berga.pdf 
Tjänsteskrivelse svar skrivelse GC-väg Södra Storgatan Berga.docx 
Skiss över GC-väg Södra Storgatan.pdf 
Sektioner.pdf 
Kalkyl GC-väg Södra Storgatan_översikt.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Avdelningschef gata& park 
Stadsarkitekten 
Kommunchefen
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KU § 81     DNR:  KU.2014.130  
 
 
 
Motion om trafikräcke vid Coop   
Vänsterpartiet anser i motion daterad 2014-05-05 att någon typ av 
trafikräcke skulle sättas upp utmed trottoaren där trappan från Högsby 
Bostads AB:s hyreshus mynnar ner mot Coop och köpcentret. 
 
Gatuavdelningen på Östra Smålands Kommunalteknikförbund lämnar 
följande yttrande på motionen: 
 
Då placeringen som föreslås ligger på gång- och cykelväg och i anslutning 
till Järnvägsgatan som båda tillhör Trafikverket har gatuavdelningen 
skickat en förfrågan till Trafikverket om yttrande. 
 
Trafikverket har då svarat att man tagit upp ärendet i sin planeringsgrupp 
och kommit fram till att det inte är aktuellt att sätta upp ett trafikräcke på 
platsen. När det finns ett räcke vid sidan av vägen tenderar fordonsförare att 
hålla ut längre från den kant som räcket sitter på vilket i sin tur innebär att 
det blir mindre plats för de bilar som ligger i vänstersvängfältet.  
 
I och med att Trafikverket inte godkänner en uppsättning föreslår 
gatuavdelningen att motionen avslås.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Med hänvisning till gatuavdelningens yttrande avslå motionen.  
 
Motionen är därmed besvarad.  
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion om trafikräcke vid Coop 
Protokoll 2014-05-05 - KF § 96  
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KU § 82     DNR:  KU.2012.65  
 
 
 
Motion angående cykelväg mellan Husebyvägen och Backgatan   
Socialdemokraterna har inlämnat motion daterad 5 mars 2012, angående 
cykelväg mellan Husebyvägen och Backgatan i Högsby. Under mitten av 
1980-talet lämnades ett önskemål in till kommunen om en cykelväg från 
Husebyvägen till Ravinvägen. Denna kom i slutändan att bara sträcka sig 
från Backgatan till Ravinvägen och uteslöt på så vis Husebyvägen och 
Hasselstigen. Boende på dessa utelämnade gator lämnade in en skrivelse till 
kommunen för att få svar på varför dessa två gator uteslöts. 

Den befintliga sträckan idag mellan Backgatan och Ravinvägen är under all 
kritik. Det växer gräs mitt i cykelvägen och det är sprickor i större delen av 
sträckan.  

Vid korsningen cykelvägen/Ravinvägen, i höjd med Ekekullen, kan både 
cyklister och bilförare komma i relativt hög fart. Många cyklister väljer 
även att köra vid sidan om grindarna. Här vore det önskvärt med någon 
form av farthinder för bilister, räcke för cyklister.  

Socialdemokraterna vill: 

- att förlängd cykelvägssträcka från Husebyvägen/Ravinvägen byggs 

- att den befintliga cykelvägsträckan Backgatan/Ravinvägen ordnas till 

- att farthinder kosningen cykelvägen Ravinvägen (i höjd med 
Ekekullen) ordnas 
 

Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) har fått uppdraget att ta 
fram en kostnadskalkyl för åtgärderna. 
 
Gatuavdelningens svar 
ÖSK har tagit fram ett förslag där upprustning av befintlig gång- och 
cykelväg (GC-väg) i korsningen Backgatan ingår, samt ny GC-väg från 
Backgatan till Husebyvägen. I förslaget ingår även ny belysning på ny GC-
väg samt upprätning av trafikspärr och räcken vid korsningen Ravinvägen.  
 
Totalkostnaden för åtgärderna uppgår till 412 000 kr. Eventuell marklösen 
ingår ej i kostnaden.  
 
Till detta tillkommer årlig kostnad för sommar- och vinterunderhåll av ny  
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KU § 82     DNR:  KU.2012.65  
 
 
 
GC-väg samt drift av gatubelysning.  
 
Kommunchefen föreslår att en strategi upprättas avseende 
prioriteringsordning för anläggande av GC-vägar i kommunen. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunchefen får i uppdrag att upprätta en strategi avseende 
prioriteringsordning för anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar 
i kommunen. Rapport ska avges i april 2015 och kostnader ska ligga med i 
budgetberedningens arbete avseende budget 2016. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion S.pdf 
Översikt.pdf 
Tjänsteskrivelse svar motion GC-väg Husebyvägen m.fl..docx 
Kalkyl GC-väg Husebyvägen m.fl.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchefen 
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KU § 83     DNR:  KU.2014.200  
 
 
 
Medborgarförslag angående farlig väg, Släthult Ruda    
Medborgarförslag angående farlig väg mellan Släthult och Ruda har 
inkommit till Högsby kommun 2014-09-11. Det framförs att 
Oskarshamnsvägen som går mellan Släthult och Ruda är farlig då 
hastigheten är 70 km/h och i Släthult 50 km/h. Det finns bilister och 
lastbilar som inte respekterar hastighetsbegränsningen vilket leder till 
problem för de gående utmed vägsträckan. Medborgarförslaget är att det 
anläggs en GC-väg utmed vägsträckan Släthult-Ruda. Om det inte är 
möjligt föreslås att hastigheten på sträckan sänks, alternativt att en 
fartkamera sätts upp eller att förbindelsen från Oskarshamnsvägen till 
elljusspåret i Ruda rustas upp. 
 
Medborgarförslaget har överlämnats till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK):s gatuavdelning för yttrande. 
 
Gatuavdelningens yttrande 
Trafikverket är huvudman för den aktuella vägsträckan. De har tidigare haft 
frågan hos sig och då konstaterat att nyttan är för liten i proportion till 
kostnaden. Trafikverket jobbar också med att styra alla tunga transporter 
över Oskarshamn och upp/till Glahytt och omvänt.  
Trafikverket har redan genomfört en åtgärd genom att sänka hastigheten 
från 70 km/h till 50 km/h genom Släthult.  
 
I och med att vägsträckan är utanför tätbebyggt område brukar inte 
Trafikverket vara lika positiv till att kommunen bygger och bekostar GC-
väg själva som om det hade varit inom tätbebyggt område.  
 
Gällande de alternativa förslagen med sänkt hastighet och/eller fartkamera 
är också det en fråga för Trafikverket att hantera. Dessa förslag kan 
självklart framföras till Trafikverket från Högsby kommun/ÖSK. 
 
När det gäller en upprustning av förbindelsen från Oskarshamnsvägen till 
elljusspåret i Ruda så kan ÖSK konstatera att det är möjligt att genomföra 
men det behöver kontrolleras med markägare och Ruda IF som ansvarar för 
elljusspåret. Ingen kostnad har tagits fram för upprustning. 
 
Gatuavdelningen föreslår därför att de får i uppdrag att undersöka 
möjligheten till att rusta upp förbindelsen samt ta fram en kostnadskalkyl. 
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KU § 83     DNR:  KU.2014.200  
 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att upprätta en strategi avseende 
prioriteringsordning för anläggande och underhåll av gång- och cykelvägar 
i kommunen. Rapport ska avges i april 2015 och kostnader ska ligga med i 
budgetberedningens arbete avseende budget 2016. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund får i uppdrag att undersöka 
möjligheten att rusta upp förbindelsen från Oskarshamnsvägen till 
elljusspåret och ta fram en kostnadskalkyl för upprustningen. Markägarnas 
samt Ruda IF:s tillstånd inhämtas.  
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag angående farlig väg, Släthult Ruda 
Tjänsteskrivelse svar medborgarförslag GC-väg Släthult-Ruda.docx  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchefen 
Avdelningschef gata & park 
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KU § 84     DNR:  KU.2014.249  
 
 
 
Gång- och cykelvägen utmed Odensvivägen, Högsby  
Fråga har ställts på kommunfullmäktige 2014-11-03 om något kan göras 
för att förlänga den befintliga cykelväg som finns utmed Odensvivägen, 
men som av någon anledning har avslutats för tidigt. 
 
Avdelningschefen för gata och park föreslår att gång- och cykelvägen rättas 
till snarast, så vägen är i ordning innan renoveringen av Tingebro startar 
och omläggningstrafiken släpps på Odensvivägen. 
 
Kommunledningsutskottets beslut  
Östra Smålands Kommunalteknikförbund får i uppdrag att i ordningsställa 
och belägga den sträcka på ca 40 meter som kvarstår av gång- och 
cykelvägen utmed Odensvivägen.  
 
Kostnaden för förlängen beräknas uppgå till cirka 27 000 kronor och tas ur 
befintlig driftbudget 2014. 
 
Beläggning av gång- och cykelvägsträckan beräknas uppgå till cirka 60 000 
kronor och genomförs 2015. Kostnaden finansieras genom det överskott på 
150 000 kronor avseende asfaltsbeläggning som finns i budget 2014. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Avdelningschef gata & park 
Ekonomi 
Stadsarkitekten 
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KU § 85     DNR:  KU.2013.216  
 
 
 
Medborgarförslag om uppfräschning av område vid Storgatan 65-67 
och fd Elsies kiosk i Högsby   
Ett medborgarförslag om att en uppfräschning av området kring Elsies 
kiosk behövs, har inkommit till Högsby kommun under hösten 2013. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) har fått uppdraget att titta 
på vilka åtgärder som kan göras inom området. 
 
Gatuavdelningens yttrande 
Området som medborgarförslaget avser har tre olika ägare utöver Högsby 
kommun. Högsby bostad är en av dem och de andra två är privata. 
 
ÖSK har därför tittat på de ytor som vi har rådighet över och lämnar 
följande förslag: 
 
- Hamla träden som står längs med Storgatan  
- Ta bort ramarna runt dem och endast ha gräsyta 
- Behålla bänkar och bord och snygga upp dem 
- Räta till de värsta plattorna och rensa upp i mellan dem 
 
Ovanstående genomförs under våren 2015 inom ramen för ordinarie 
parkskötsel.  
 
Större åtgärder krävs i hela området med alla fastighetsägarna. 
Avdelningschefen för gata/park och kommunens stadarkitekt har fått i 
uppdrag av näringslivsrådet att göra ett antal enkla åtgärder. Ovanstående 
kan vara en sådan åtgärd. Vidare fick avdelningschefen och stadsarkitekten 
uppdraget att jobba vidare med flera förslag gällande att förfina Högsby 
tätort med fokus på Storgatan och Järnvägsgatan och att det ska göras i 
samverkan med näringsliv och övriga fastighetsägare.  
 
Med hänvisning till det uppdrag avdelningschefen och stadsarkitekten fått 
av näringslivsrådet samt de enkla åtgärder som föreslås till våren, anser 
ÖSK att medborgarförslaget är besvarat.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Med hänvisning till gatuavdelningens yttrande anses medborgarförslaget 
besvarat.  
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KU § 85     DNR:  KU.2013.216  
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 
Tjänsteskrivelse svar medborgarförslag Elsies kiosk.docx 
Översiktskarta.pdf 
Protokoll 2013-10-07 - KF § 157  
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KU § 86     DNR:  KU.2014.238  
 
 
 
Bryggorna i Lanhagen   
Bryggorna i Lanhagen sattes upp genom ett projekt för flera år sedan. Inga 
medel för underhåll avsattes och inte heller vem som skulle ansvara för 
underhållet. Genom åren har därför bryggorna förfallit så till den grad att 
tre av fem är i så pass dåligt skick att de har stängts av.  
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) föreslår att samtliga 
bryggor tas bort. Kostnaden för detta har beräknats till 15 000 kr. Anmälan 
om vattenverksamhet till Länsstyrelsen krävs och eventuellt också anmälan 
om dispens från strandskyddet till myndighetsnämnden. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunledningsutskottet beslutar att bryggorna i Lanhagen ska tas bort 
och att finansiering ska ske via investeringsbudgeten för 2014 med 15 000 
kr.  
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse bryggor Lanhagen.docx  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Avdelningschef gata & park 
Stadsarkitekten 
Ekonomi 
Fritidschefen 
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KU § 87     DNR:  UU.2013.16  
 
 
 
Översyn av kommunala lekplatser  
Kristdemokraterna i Hultsfreds kommunfullmäktige har 2014-09-19 lämnat 
in en motion om en översyn av kommunala lekplatser.  
 
I motionen yrkas att alla lekplatser i kommunen ska ses över och där behov 
finns rustas upp med attraktiva lekredskap.  
 
Arbetsutskottet i Hultsfred har remitterat motionen för yttrande till Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK). 
 
Yttrande från ÖSK 
Varje år genomförs en besiktning av kommunernas lekplatser. I år har ÖSK 
fått i uppdrag att besikta även utbildningsförvaltningarnas och kultur- och 
fritidsförvaltningarnas lekplatser i både Hultsfreds och Högsby kommuner. 
Dock ej de lekplatser där bostadsbolagen är huvudman.  
Besiktningarna beräknas vara färdiga under våren 2015. 
 
ÖSK föreslår därför att en översyn görs i både Hultsfred och Högsby 
kommun på samtliga lekplatser där någon kommunal förvaltning är 
huvudman för lekplatsen. Översynen ska innehålla en kostnadskalkyl och 
redovisas till förbundsdirektionen för vidare beredning i respektive 
kommun. 
 
ÖSK budget för lekplatser idag är 100 000 kr i Hultsfreds kommun och 
25 000 kr i Högsby kommun. 
 
Eventuella kostnader för översynen finansieras via respektive kommuns 
budget för lekplatser. 
 
Kommunledningsutskottet diskuterar förslag om mobila lekplatser. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund får i uppdrag att göra en översyn 
av samtliga lekplatser i Högsby kommuner där någon kommunal 
förvaltning är huvudman. Översynen ska innehålla kostnadskalkyl och 
redovisas till förbundsdirektionen för vidare beredning i respektive 
kommun.   
 
Beslutsunderlag 
Översyn av kommunala lekplatser.pdf 
Tjänsteskrivelse lekplatser.docx  
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KU § 87     DNR:  UU.2013.16  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Avdelningschef gata & park
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KU § 88     DNR:  KU.2014.239  
 
 
 
Överföring av investeringmedel   
Avdelningschef för gata och park föreslår att följande överföring görs från 
2014 till 2015 års investeringsbudget: 
 
-  Omläggning elledningar gatubelysning  260 000 kr 
-  Asfaltsbeläggning  300 000 kr 
 
Kommunledningsutskottets förslag  
Överföringar görs enligt ovanstående förslag. 
 
Av summan för asfaltsbeläggning öronmärks 100 000 kronor för 
genomförande av översyn av kommunens asfalteringsbehov och 60 000 
kronor avsätts för genomförande av den tidigare beslutade beläggningen av 
gång- och cykelvägen utmed Odensvi 2015. Resterande del avsätts till extra 
toppbeläggningar under 2015.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Avdelningschef gata & park 
Ekonomi 
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KU § 89     DNR:  KU.2014.257  
 
 
 
Återställning av gator vid vägarbeten  
Kommunledningsutskottet diskuterar med avdelningschefen för gata och 
park rutiner för återställande av gator vid vägarbeten. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) får i uppdrag att göra en 
översyn av anvisningar och regler gällande återställning av gator efter 
grävarbeten. Fram till dess översynen är klar får ÖSK göra en friare 
tolkning av gällande anvisningar. Detta innefattar även beslut om 
garantiåtagande. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
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KU § 90     DNR:  KU.2014.179  
 
 
 
Utmärkning av parkeringsplatser vid sporthallen i Högsby  
Kommunstyrelsen beslutade 2014-09-09, § 164 att ge kommunchefen i 
uppdrag att forsätta utreda ärendet om utmärkning av parkeringsplatser vid 
sporthallen och trafiksituationen vid Fröviskolan.  
 
Gatuavdelningens yttrande 
Efter besök vid Fröviskolan kan följande åtgärder vara tänkbara för att 
förbättra trafiksituationen runt kök/varuintaget. 
 
En ny yta avsett för parkering av personbilar (5 st) kan anläggas väster om 
infarten som är avsedd för varutransporter till skolans kök. 
Parkeringsplatserna kan då användas av föräldrar som ska lämna eller 
hämta barnen vid förskola/skola.  
 
Trafikmärken bör bytas ut så att det är möjligt för sjuksköterskornas bilar 
att nyttja befintlig infart vid varuintaget för att de ska nå sina 
parkeringsplatser på ett bra sätt. 
 
Förbud mot parkering av bilar vid husvägg mot matsalen/kök bör införas. 
Personbilar hänvisas till parkering på andra sidan Frövivägen. 
 
Befintlig infart bör bara nyttjas av varutransporter samt av 
sjuksköterskorna. 
 
Befintlig utfart bör nyttjas av samtliga bilar. Kostnad för föreslagna 
åtgärder är cirka 61 000 kr. 
 
Målning av parkeringsplatser vid sporthall (13 st.) Kostnad för föreslagen 
åtgärd är ca 6 600 kr. 
 
Avdelningschefen informerar om att han under våren 2015 tillsammans 
med berörda chefer ska göra en prioriteringsplan för 
asfaltsbeläggningsprojekt i kommunen där ovanstående förslag kommer att 
tas med. 
 
Kommunledningsutskottets beslut  
Kommunledningsutskottet ser positivt på informationen om föreslagna 
förbättringsåtgärder avseende parkeringsplatser vid Fröviskolans matsal 
och sporthall.  
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KU § 90     DNR:  KU.2014.179  
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2014-09-09 - KS § 164 
Trafiklösning Fröviskolan.docx 
Kalkyl fröviskolan 2014.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Avdelningschef gata & park 
Stadsarkitekten 
Byggnadsinspektören 
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KU § 91     DNR:  KU.2013.245  
 
 
 
Redovisning av BioBlitz-satsningen  
Den 5 och 6 juni 2014 anordnades Naturdagen BioBlitz Emån i Högsby. 
Evenemanget är ett samarbete mellan Naturskyddsföreningen i Kalmar län 
och Högsby kommun, som delfinansieras av Naturvårdverkets Lokala 
Naturvårdssattsningar (LONA). Projektets syfte är först och främst att 
synliggöra och förmedla den biologiska mångfalden kring Emån i Högsby. 
 
BioBlitz är en 24 timmars inventering av alla arter som finns i ett bestämt 
område. I Högsby handlade det om centrala Lanhagen, medan en enklare 
inventering gjordes i fågelområdet Ryningen. Utöver medlemmar och 
styrelseledamöter från Naturskyddsföreningen deltog flera i inventeringsarbetet: 
Emåförbundet, Sveriges Lantbruksuniversitet, Föreningen Smålandsflora, 
Ecocom AB, Fågelklubben i Oskarshamn och Fågelklubben i Emådalen. 
 
I stort sett kan man säga att BioBlitz blev väldigt lyckad som naturiventering. 
Programmet var enligt förväntningarna, bemanningen passade programmet och 
själva inventeringen skedde på en mycket hög nivå. Hittills har över 600 fynd 
rapporterats i Artportalen (www.artportalen.se), där det finns en särskild 
projektredovisning för BioBlitzen. En utställning som gjordes på plats har 
färdigställts under sommarperioden och har visats upp i biblioteket i Högsby 
under hösten 2014. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2013-11-12, § 90, att delta i projektet. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Upprättad redovisning över BioBlitz-satsningen godkännes. 
 
 
Beslutsunderlag 
Avtal BioBlitz.pdf 
Protokoll 2013-11-12 - KU § 90 
avrapp_v02.doc  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Miljöchefen 
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KU § 92     DNR:  KU.2014.220  
 
 
 
Motion angående koloniområde   
Miljöpartiet skriver i motion daterad 2014-10-06 att för många högsbybors 
hälsa och välbefinnande är Miljöpartiets förslag om ett koloniområde i 
samhällets närhet av stort värde. 
 
Vår förhoppning är att nyanlända från annat land och högsbybor skall söka 
sig till en odlingslott på koloniområdet. Det skulle ge en bättre integration 
genom sysselsättning och ett naturligt tillfälle att lära känna andra i vår 
kommun.  
 
Högsby kommun måste i starten vara pådrivande och anvisa plats för 
koloniområde till exempel i Fågelfors och Ruda. Dessutom behövs tillgång 
till vatten och en del redskap som kommunen bör stå för.  
 
Miljöpartiet föreslår att vi i kommunen startar upp ett koloniområde på 
försök och att en summa pengar anslås för detsamma. Utvärdering kan ske 
efter ett par år för att se om brukarna är nöjda. 
 
Kommunchefens yttrande: 
I Sverige finns ca. 300 koloniträdgårdsföreningar. De har oftast arrenden 
med kommunen på lång sikt, 25 år. Kommunfullmäktige avhandlade 2008-
10-23 en liknande motion. Beslutet blev då att informera folkhälsorådet om 
möjligheten att det bildas en förening för kolonilotterna för de intressenter 
som finns. Kommunen har som princip att lämna stöd till föreningar. Ingen 
förening har anmält intresse att starta koloniområde.  
 
I händelse att en förening bildas och inkommer med önskemål om 
långsiktigt arrende är kommunens avsikt att stödja föreningen i samma 
goda anda som övriga föreningar i kommunen. 
 
Kommunledningsutskottet förslag 
Kommunens tidigare ställningstagande att ge stöd till föreningar som bildas 
kvarstår.  
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion angående koloniområde  
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KU § 93     DNR:  KU.2014.60  
 
 
 
Emåförbundet 2015-2018   
Sedan flera år tillbaka finns ett samverkanavtal mellan Högsby kommun 
och Emåförbundet. Nu gällande avtal gäller till och med utgången av år 
2014. Avtalet förlängdes 2011 utan uppräkning för ytterligare en 
fyraårsperiod.  
 
Förbundsstyrelsen beslutade att föreslå att avtal tecknas för tiden 2015-
2018 och att kostnadsfördelning bygger på nuvarande arealmodell som 
grund. Vidare föreslår styrelsen att avgiften för 2015 och 2016 räknas upp 
med 10% utifrån 2010 års nivå. För avgiften 2017 och 2018 föreslås en 
ytterligare uppräkning med 5% utifrån 2016 års nivå. Uppräkning är för att 
till viss del kompensera löne- och drifkostnadsökning för förbundet. 
 
För Högsby kommuns del blir kostnadsfördelningen 2015/2016 110 000 
kronor och 2017/2018 116 000 kronor. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Högsby kommun godkänner fortsatt samarbetet med Emåförbundet och  
uppräkad kostnadsfördelning avseende tiden 2015-2018 antas. 
 
 
Beslutsunderlag 
Följebrev fr Emåförbundet 141003.pdf 
Nytt avtal2.pdf  
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KU § 94     DNR:  KU.2014.188  
 
 
 
Motion om lokala ordningsföreskrifter gällande tiggeri  
Sverigedemokraterna inkom 2014-09-01 med en motion om lokala 
ordningsföreskrifter gällande tiggeri.Sverigedemokraterna föreslår att 
Högsby kommun i sina lokal ordningsföreskrifter inför ordningsföreskrifter 
om tiggeri med lydelsen: 
 
"Polismyndighetens tillstånd krävs för insamling av pengar i bössor eller 
liknande om insamlingen inte utgör en tillståndspliktig allmän 
sammankomst eller offentlig tillställning. När insamling skall ske i 
samband med framförande av gatumusik krävs inte tillstånd."I förarbetena 
till ordningslagen anförs att det kan finnas behov av lokala bestämmelser 
som reglerar penningsinsamling på offentligt plats. Undantag från 
tillståndskrav för sådan verksamhet bör emellertid regelmässigt göras i de 
fall då penninginsamlingen är ett led i en allmän sammankomst eller en 
offentlig tillställning som i sig är tillståndskrävande. Enligt dåvarande 
Kommunförbundets cirkulär 1995:41 är penninginsamling i samband med 
framförande av gatumusik inte tillståndspliktig, dels med hänvisning till att 
den enskildes frihet att framföra ett musikaliskt eller annat konstnärligt 
verk i sådant fall begränsas, dels med hänvisning till att en musikants 
insamling i en instrumentlåda eller på ett klädesplagg är en passiv 
handling.Länsstyrelsen i Västmanlands län beslutade 26 april 2011, dnr 
213-1208-11, att Sala kommuns ordningsföreskrifter, där ett generellt 
förbud mot tiggeri på offentlig och därmed jämställd plats införts, skulle 
upphävas. Länsstyrelsen ansåg bland annat att föreskriften om förbud mot 
tiggeri inte var motiverad med hänsyn till ordningen och säkerheten på 
offentlig plats. Att lägga fram ett klädesplagg för att samla in pengar ansågs 
påverka ordningen på den offentliga platsen i mindre omfattning och 
insamlingen ansågs vara passiv.Enligt Länsstyrelsens uppfattning innebar 
föreskriften vidare ett onödigt tvång mot allmänheten och en alltför 
långtgående inskränkning i den enskildes frihet.Länsstyrelsens bedömning 
är att förbud mot tiggeri i Sala kommun inte är förenligt med 
ordningslagen. 
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KU § 94     DNR:  KU.2014.188  

 

 

Mot bakgrund av ovanstående kan Högsby kommun, i likhet med flera 
andra kommuner i Sverige, införa motionens föreslagna text i kommunens 
lokala ordningsföreskrifter. Skrivningen kommer dock inte att förhindra 
passiv insamling av pengar.  

 
Kommunen bör överväga om man vill göra fler undantag till exempel  
skolklasser som samlar in pengar till hjälporganisationer eller liknande. 
Föreskrifterna får endast utfärdas i den mån de behövs för att upprätthålla 
ordningen och säkerheten på allmän plats. Alltför långtgående föreskrifter 
som saknar stöd i allmänhetens rättsmedvetande riskerar att leda till att 
respekten för bestämmelserna undergrävs. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Motionen avslås med motiveringen att föreslagen ordningsföreskrift inte är 
nödvändig för att upprätthålla ordning och säkerhet på allmän plats och 
därför kan leda till att respekten för bestämmelserna undergrävs. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion om lokala ordningsföreskrifter gällande tiggeri 
Protokoll 2014-09-01 - KF § 137 
Ordningsföreskrifter för Högsby kommun.pdf 
Tjänsteutlåtande Utskott  
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KU § 95     DNR:  KU.2012.132  
 
 
 
Medborgarförslag om golvbeläggning i förskolor och skolor   
Helene Hult, Högsby, skriver i medborgarförslag daterat 2012-04-16 att i 
många av kommunens skolor finns golvbeläggning innehållande PVC-plast 
med mjukgörare eller så kallade ftalater. Det vore önskvärt att barnens 
miljö kartlades och att en plan gjordes för att bland annat byta ut 
ftalatinnehållade golv i förskolor och skolor. Plastprodukter kunde bytas ut 
mot andra material. 
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbunds fastighetschef svarar att: "Alla 
golv som ersätts i kommunens fastigheter, ersätts med ftalatfria material. 
När samtliga golv är utbytta, beror på vilka ekonomiska ramar som 
kommunen ahr för geneomförande". 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Fastighetschefens svar antas som kommunens svar på medborgarförslaget. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag  
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KU § 96     DNR:  PBG.2014.5  
 
 
 
Ekonomisk redovisning av projektet Sanering av Björkshults Glasbruk    
Projektledaren har lämnat en skriftlig redovisning över Högsby-
Björkshultsprojektet, där det bland annat beskrivs att: 
 
Under tredje kvartalet 2014, 1 juli till och med 30 september, har fokus 
legat på upphandling av entreprenör för efterbahandlingsåtgärder, samt 
förberedande arbeten inför uppstart av entreprenaden. Totalt inkom 7 anbud 
i upphandlingen, men då inga anbud uppfyllde ställda krav, drogs 
upphandlingen tillbaka 2014-09-22. Nytt förfrågningsunderlag har 
upprättats och utannonserats. Sista anbudsdatum är 2014-11-02. 
 
En riskanalys med avseende på vibrationer i mark har tagits fram. 
 
Nyttjanderättsavtal med fastighetsägare har gåtts igenom och 
kommunicerats. 
 
Den totala kostnaden för projektet uppgår till 1 946 685 kronor efter 
utgången av kvartal 3 2014. Av bidragsmedel utbetalda till Högsby 
kommun kvarstår 4 643 941 kronor, inklusive kvarvarande medel 
ursprungligen avsett för huvudstudien och rekvirerade medel om ytterligare 
6 000 000 kronor som betalades ut i mars 2014.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Redovisningen godkännes. 
 
 
Beslutsunderlag 
Ekonomisk redovisning kvartal 3, 2014 - undertecknad  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Miljöchefen 
Projektledare 
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KU § 97     DNR:  KU.2013.171  
 
 
 
Slutrapport fråg projektet "Politiskt engagemang i Högsby kommun"     
Kommunledningsutskottet beslutade 2013-09-16, § 80 att delta i projketet 
"Politiskt engagemang i Högsby kommun". 
 
Syftet med projektet var att under en ettårsperiod öka det samhällspolitiska 
engagemanget i Högsby komun genom ett större deltagande och en mera 
omfattande kommunikation. 
 
BVCP, som hållit i projektet har upprättat en projektrapport som besriver 
de olika aktiviteterna som genomförts och utfallet av dessa. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Slutrapporten godkännes. 
 
Rapporten redovisas för kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. 
 
Jäv 
Diana Bergeskans (S) anmäler jäv och deltar varken i handläggning eller 
beslut i ärendet. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Projektrapport - Samhällspolitiskt engagemang.docx 
Protokoll 2013-09-16 - KU § 80  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
BVCP 
Informatören
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Överenskommelse Krissamverkan Kalmar län    
Syftet med dokumentet är att beskriva på vilka grunder och nivårer som 
samverkan och samordning ska ske vid en krishändelse i Kalmar län.Denna 
överenskommelse ersätter tidigare OmRådets Överenskommelse dnr 450-
9436-05 och gäller från och med 2015-01-01. Överenskommelsen ska 
revideras en gång per mandatperiod och/eller vid omfattande förändringar i 
arbetet med länsgemensam krissamverkan. 
 
Krissamverkan Kalmar län är ett samlande begrepp för myndigehter och 
andra organisationers gemensamma arbete med krishantering före, under 
och efter en kris. Krissamverkan Kalmar län är organiserad i olika nätverk 
och arbetsgrupper och det sammanhållande forumet för inrapportering och 
inriktning är länets krishanteringsråd OmRådet. Samverkansrutiner och 
teknik för samverkan inom Krissamverkan Kalmar län beskrivs  i 
Krishanteringsplan för Kalmar län.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Överenskommelse Krissamverkan Kalmar län antas. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
ny överenskommelse OmRådet 2014.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KF 
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KU § 99     DNR:  KU.2014.199  
 
 
 
Revidering av pensionärsrådets (KPR), funktionshinderrådets, 
brottsförebyggande- och folkhälsorådets, näringslivsrådets och 
ungdomsrådets reglemente   
Kommunstyrelsen gav 2014-10-14, § 191, kommunchefen i uppdrag att se 
över reglementena för pensionärsrådet, funktionshinderrådet, 
näringslivsrådet, folkhälso- och brottsförebyggande rådet samt 
ungdomsrådet. 
 
Vid dagens lämnar  kommunchefen en delredovisning i ärendet. 
 
Behovet av råden och desss funktioner diskuteras. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att arbeta vidare med ärendet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchefen 
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Budgetuppföljning 2014     
Kommunchefen informerar i ärendet. 
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Motion om renovering av Tegelbrukets lokaler för ungdoms- och 
kulturverksamhet    
Vänsterpartiet, genom Tommy Palmgren, vill i motion daterad 2014-04-23 
till Kommunfullmäktige att fullmäktige beslutar att avsätta medel till 
renovering av Tegelbrukets ungdoms- och kulturverksamhet. Det finns 
förutsättningar för att kunna göra detta, anser motionsställaren, utifrån 
kommunens goda ekonomiska resultat 2013. 
 
Kommunledningskontorets yttrande: 
Mot bakgrund av att verksamheten har flyttat till andra lokaler och 
lokalerna på Tegelbruket skall försäljas föreslås att motionärens yrkande 
avslås. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen då verksamheten flyttat till 
andra lokaler samt att Tegelbrukets lokaler skall säljas. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteyttrande 140522 Tegelbruket.doc 
Motion V 
Protokoll 2014-05-05 - KF § 95  
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KU § 102     DNR:  KU.2014.243  
 
 
 
Medel till energimässa 2015  
Energi- och klimatrådgivningens uppdrag är att bidra till, och påskynda 
arbetet med energieffektivisering och omställningen till förnyelsebara 
energikällor. Som ett led i detta planerar energirådgivningen i Hultsfred, 
Högsby och Vimmerby kommuner att den 11 april 2015 genomföra en 
gemensam energimässa.  
 
Syftet med mässan är att:  
 
• Lyfta fram goda exempel som finns i de tre kommunerna på 

genomförda åtgärder som bidrar till regionens målsättningar om en 
fossilbränslefri region 2030. 

• Ge det lokala näringslivet inom ämnesområdet möjlighet att visa upp sig 
både för offentlig sektor, varandra och allmänheten som kan leda till 
åtgärder som bidrar till de regionala målen samt bättre 
affärsmöjligheter för företagen. 

• Ge allmänhet och näringsliv möjlighet att lära sig mer om energi, 
klimat, hållbarhet och samtidigt kunna se konkreta exempel på åtgärder 
som kan inspirera till egna åtgärder som bidrar till de regionala målen. 

 
I april 2014 anordnades en liknande mässa i samma regi, som visade sig 
mycket uppskattad med positiva reaktioner från både utställare, föreläsare 
och arrangörer. Med ungefär 750 besökare och 40 utställare uppnåddes 
målen för projektet och önskemål om att göra detta till ett årligt 
återkommande evenemang framfördes.  
 
Kostnaderna för att genomföra 2015 års mässa uppskattas till 100 000 kr 
och kommer att delas lika mellan kommunerna. Finansiering kommer 
delvis ske med det statliga stödet för energi- och klimatrådgivning samt 
intäkter i form av avgifter från mässutställare. Men för att klara av att täcka 
samtliga utgifter önskas ett ekonomiskt bidrag från var och en av de tre 
berörda kommunerna. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen bidrar med 20 000 kronor till Energimässa 2015. 
 
Bidraget finansieras ur kommunstyrelsens konto för oförutsedda behov 
2015. 
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KU § 102     DNR:  KU.2014.243  
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse HÖ finansiering energimässa.docx  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Energistrategen 
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KU § 103     DNR:  KU.2014.95  
 
 
 
Högsbydagen 2014   
Högsbydagsföreningen efterhör om kommunen är villig att betala kostnader  
för elinstallationer kring Högsbydagarna 13-14 juni 2014. Kostnaderna 
uppgick till 13 466 kronor, exklusive moms.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Högsbydagsföreningen beviljas ett bidrag på 13 466 kr för att täcka 
kostnader som uppstått i samband med elinstallationer kring 
Högsbydagarna 2014. 
 
Bidraget finansieras ur kommunledningsutskottets konto för oförutsedda 
behov 2015. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Högsbydagsföreningen 
Ekonomi 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 37 (39) 
 
Kommunledningsutskottet  2014-11-11  
 

Justerandes sign  Utdragsbestyrkande 
   

 

 
 
KU § 104     DNR:  KU.2014.229  
 
 
 
Ersättning för reglering av mark  
Kommunledningsutskottet beslutade 2011-11-15, § 80, att inleda arbeten 
med nya detaljplaner utmed Storgatans sträckning i Högsby samhälle, 
fastigheten Högsby 1:32 med flera. Beslutet togs mot bakgrund av rådande 
oklarheter vad gäller skötsel och underhåll av Storgatan. 
 
Syftet med detaljplaneförändringarna har två syften. Det ena syftet är att 
erhålla en tydlig gräns mellan kvartersmark och gatumark och därmed 
klargöra vad som är kommunens skötselansvar och vad som är den enskilde 
markägarens skötselansvar. Det andra syftet är att säkerställa en bra 
framkomlighet för gående utmed båda sidor av Storgatan. Genom inlösen 
av mark enligt föreslagna plangränser, kommer trottoarerna till sin helhet 
att ligga på kommunalägd mark. 
 
Kommunen ska lösa in de delar av enskilt ägda fastigheter som enligt 
planförslaget hamnar i gatmark. Avtal ska upprättas med varje sådan 
markägare och en reglering genomförasi en lantmäteriförrättning där den 
inlösta marken först till de två kommunala gatufastigheterna Högsby 1:32, 
Högsby 7:13, Högsby 1:64 och Högsby 1:65.  
 
Kommunstyrelsen diskuterade 2014-10-14, § 207, utgångspris för inlösen.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Högsby kommun står för kostnaderna som uppkommer för berörda 
fastighetsägare, i samband med fastighetsregleringen enligt ovanstående. 
 
Kostnaderna för fastighetsregleringarna beräknas öka med 70 000 kr med 
anledning av detta.  
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KU § 105     DNR:  KU.2014.5  
 
 
 
Kommunens älgjakt och näringslivsträff  
Den traditionella älgjakten med tillhörande näringslivsmiddag har hållits 
tisdagen den 21 oktober 2014. Arrangemanget var lyckat och väl 
genomfört, men gick med underskott. Fråga har ställts om kommunen kan 
gå in med 5000 kronor i extra stödåtgärd. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen finansierar underskottet för älgjakten och 
näringslivsträffen med 5000 kronor. 
 
Pengarna tas från kommunstyrelsens konto för oförutsedda behov 2015. 
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KU § 106     DNR:  KU.2014.226  
 
 
 
Tack och avslutning  
Ordförande Jonas Erlandsson (S) tackar ledamöterna i 
kommunledningsutskottet för gott samarbete under mandatperioden. 
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